
PROTOKÓŁ NR 5/15

z posiedzenia Komisji:

Oświaty i Kultury,

które odbyło się 12 marca 2015 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 14:15, zakończyło o 16:40.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Anna Klepacz – Przewodnicząca Komisji,

2. Ewa Pędziwiatr,

3. Zofia Ujma,

4. Krzysztof Gorczyca,

5. Artur Wrona.

Nieobecni usprawiedliwieni: 

Nieobecni nieusprawiedliwieni:

Obecni spoza grona Członków Komisji:

1. Wojciech Solarz,

2. Ewa Król,

3.  Czesław Mikicki,

4. Wiesław Kuchejda,

5. Jarosław Kotliński.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Informacja o działalności przedszkola „Krokodyl Schnappi”, gdzie komisja się zebrała.

3. Wyjazd do świetlicy socjoterapeutycznej przy ul. Wiejskiej.

4. Zakończenie  obrad  przy  ul.  Tkaczy  –  wizualizacja  budynku,  gdzie  planuje  otworzyć  filie

przedszkola p. Ewa Król.

5. Wnioski.

Ad. 1  Przewodnicząca Komisji  Oświaty i  Kultury  p. A. Klepacz zgodnie z planem pracy komisji

zebrała  wszystkich  członków  w  następnej  placówce  oświatowej  tj.  w  Niepublicznym  Przedszkolu  przy

ul. Wiejskiej. Obecni byli również pracownicy Urzędu Miejskiego p. Wiesława Kuchejda i p. Czesław Mikicki.

Ad. 2 Właścicielka przedszkola p. Ewa Król oprowadziła wszystkich po placówce, Radni mieli okazję

zobaczyć  przedszkole  w  czasie  bytności  w  nim  dzieci.  Do  przedszkola  uczęszcza  75  dzieci,  trzy  grupy

podzielone wiekowo, każda po 25 dzieci. Każdą grupę „obsługuje” dwie nauczycielki. 

Według p. Król jest zainteresowanie żłobkiem, który niestety nie funkcjonuje mimo odpowiednich

warunków lokalowych i wszystkich niezbędnych wymogów, bo jest za mało miejsca.

Pani Król rozważa utworzenie fili przedszkola przy ul. Tkaczy. Ponieważ od nowego roku szkolnego

będzie obowiązek zapewnienia dzieciom czteroletnim miejsc w przedszkolach i Urząd Miejski musi zapewnić
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te miejsca. P Król „przymierza się” do rozszerzenia działalności.

Ad. 3 Następnie Radni udali się do świetlicy socjoterapeutycznej, która funkcjonuje przy Kaplicy Św.

Maksymiliana Kolbe przy ul. Wiejskiej. W świetlicy tej winny być zorganizowane zajęcia dla dzieci z ubogich,

patologicznych  rodzin,  jak  i  innych  chętnych,  które  zostają  same  w  domach  po  południu.  Zajęcia

i  prowadzenie  świetlicy  zgodnie  z  umową (z  zamówienia  publicznego),  prowadzi  p.  Jadwiga  Małgorzata

Mateusiak, działająca pod firmą „Agencja Opiekuńczo-Wychowawcza PRAGMA”.

W świetlicy podczas wizyty Radnych było 16 dzieci, dwoje doszło w trakcie. W pomieszczeniu stoją

dwa komputery, które niestety nie działają.

Generalnie  taka  placówka  jest  niezbędna  szczególnie  przy  ul.  Wiejskiej,  gdzie  jest  skupisko

mieszkańców wyeksmitowanych z innych dzielnic miasta.

Radni  prosili  p.  Kuchejdę  o  sprawne  komputery  do  tej  placówki,  są  one  niezbędne  dla  dzieci

i młodzieży tam przebywającej.

Ad. 4 Po wizycie w świetlicy socjoterapeutycznej Radni udali się na ul. Tkaczy, gdzie jest obiekt,

który  p.  Król  chce  zaadoptować  na  filie  przedszkola  niepublicznego.  Zainteresowany  pracownik  urzędu

p. Mikicki wyjaśnił Radnym o lokalizacji i terenach przyległych do budynku. 

Na tym posiedzenie zakończono.

Wnioski Komisji:

1)  Komisja Oświaty i Kultury  wnioskuje do p. Burmistrz aby pracownicy Urzędu Miejskiego przygotowali

niezbędne dokumenty do zmiany planu zezwalającego na prowadzenie działalności gospodarczej w budynku

przy Tkaczy. Obecnie taka działalność może być prowadzona w 30%.

2) Komisja  wnioskuje  o  przygotowanie  terenu  na  potrzeby  przedszkola  przy  ul.  Tkaczy.  Chodzi  o

umiejscowienie placu zabaw.

3) Komisja  Oświaty  i  Kultury   wnioskuje  o  zakup  przynajmniej  dwóch  komputerów  ze  środków  tzw.

„alkoholowych”  do  świetlicy  socjoterapeutycznej  przy  ul.  Wiejskiej  oraz  uruchomienie  internetu  w  tym

miejscu.

4) Komisja Oświaty i Kultury  wnioskuje o przygotowanie do wglądu aktualną listę uczestniczących dzieci do

świetlicy socjoterapeutycznej oraz umowę zawartą na 2015 r.

Następną wizytę komisja planuje w maju na początku miesiąca.

Protokołowała:                                                                                                             Przewodnicząca Komisji:

Zofia Ujma                                                                                                                Anna Klepacz
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